
  

Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2007-11-15, § 2 

 
 Tid: 15 november 2007 kl 16.00 – 16.20 
   
 Plats: Bråvallasalen, Stadshuset 
   
 Justerat: 28 november 2007 
  

 
Joakim Larsson Mirja Räihä Järvinen 

  
Närvarande:  

 
Ledamöter 

 Joakim Larsson (m), ordförande  
Mirja Räihä Järvinen (s), vice ordförande  
 
Jan Tigerström (m)  
Kerstin Gustavsson (m)  
Helena Bonnier (m)  
Sören Swärd (m)  
Gulan Avci (fp)  
Mustafa Tümtürk (s)  
Jari Visshed (s)  
Ann-Margarethe Livh (v)  
Emilia Hagberg (mp)  

 
Ersättare 

 Göran Kindvall (m) tjänstgörande  
Sebastian Carlsson (m)  
Anders Alvebäck (m)  
Per Hallberg (m)  
Claes Fleming (fp)  
Christer Mellstrand (c)  
Kenneth Nilsson (s) tjänstgörande 
Margareta Malm (s)  
Bo Holmberg (s)  
Lotten von Hoffsten (v)  
Torkel Tigerschiöld (mp)  

 
Tjänstemän 

 Exploateringsdirektör Krister Schultz och nämndsekreteraren Åse Geschwind. 
Vidare tjänstemännen vid kontoret Stefan Eriksson, Lars Fränne, Ann-Charlotte 
Nilsson, Gunnar Jensen, Petra Nieto, Eva Olsson och Åsa Wigfeldt samt 
borgarrådssekreteraren Thomas Andersson och biträdande borgarrådssekreteraren 
Thord Swedenhammar från roteln. 

 



  

 § 2 
Frågor för beredning och information från kontoret 
 
Skrivelse för beredning 
Anmälan gjordes av inkommen skrivelse till exploateringsnämnden enligt följande: 
 
1.  Sätt pris på grönskan – modell för att beräkna grönkompensation. Från 
 ledamoten  Emilia Hagberg och ersättaren Torkel Tigerschiöld båda  (mp).

Beslut 
Exploateringsnämnden beslöt att överlämna skrivelserna till exploateringskontoret för 
beredning. 
 
 
Fråga om föredragningar 
Ledamoten Emilia Hagberg (mp) ställde fråga om kontoret kommer att hålla några 
föredragningar framöver. Hon framförde även önskemål om föredragning av arbetet i 
Annedal och boutställningen där. 
 
Ordföranden Joakim Larsson (m) svarade att önskemål på speciella föredragningar kan 
lämnas till vice ordföranden Mirja Räihä Järvinen i god tid före sammanträdet. 
 
Förvaltningschefen Krister Schultz svarade att kontoret sammanställer en förteckning 
som löper över en längre tid med angelägna föredragningar för nämnden. 
 
 

 
 
    Vid protokollet 
    Åse Geschwind 
 
 
 
Rätt utdraget intygar: 
 
 
 
_________________________________ 
 


